
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de PvdA Zandvoort op 25 juni 2020  
 
Plaats van samenkomst: De Blauwe Tram, Zandvoort 
Aanwezig: 

• leden van het afdelingsbestuur: Erica Bastiaans (voorzitter) en Emiel van den Berg 
(notulist); 

• de in Zandvoort wonende leden:  Willem de Vrind, Pim Kuijken, Leo Heino, Margreet 
van Kuijk, Kees Blaas, Anneke Draaijer, Frans Goudswaard, Maaike Koper, Annelies 
van Kooten, Lisa de Vries, Hans Vader en Joop Goedegebuure; 

• het in Haarlem wonende lid Arco Verburg. 
 
1. Opening en mededelingen 
Erica opent de vergadering om 20:05 en heet de aanwezigen welkom op deze openbare ver-
gadering van de PvdA-afdeling Zuid-Kennemerland.  
Zij deelt mee dat de vergadering is belegd voor de Zandvoortse leden om te beslissen over 
de ondersteuning door de PvdA-fractie in de gemeenteraad van Zandvoort van het principe-
akkoord tussen VVD, CDA, D’66, PvdA en GVZ over het nieuwe College en het nieuwe pro-
gramma. Zij verklaart de aanwezigheid van Arco Verburg: hij heeft op verzoek van en na-
mens het afdelingsbestuur Maaike Koper bijgestaan bij de onderhandelingen. 
 
2.  Toelichting op het principeakkoord 
Maaike licht toe dat het zittende college in april is gestrand en uiteindelijk op 13 mei is ge-
vallen over een door de collegepartij OPZ ondersteunde en aangenomen motie over een uit-
weg van het circuit, waarmee de raad naar de mening van het college inbreuk heeft gemaakt 
op een collegebevoegdheid.  
 
De ingeschakelde informateur Eric van der Burg heeft de mogelijkheden onderzocht.  
De uiteindelijke opties waren hetzij het herstel van het zittende college met toevoeging van 
de PvdA, hetzij het nu voorliggende voorstel waarbij OPZ, PVV en Groen Links buiten beeld 
blijven. Het tweede voorstel is gevolgd omdat OPZ bezwaar had tegen uitbreiding van het 
zittende college. 
 
Arno licht het onderhandelingsproces toe. Het zijn harde onderhandelingen geweest. 
Maaike bevestigt dat er eerst zeer pittige gesprekken zijn gevoerd tussen de onderhande-
lende partijen. Uiteindelijk is er een resultaat waarmee voor de dag gekomen kan worden.  
 
De nadruk is gelegd op de uitvoering. Daarbij gaat het haar met name  om de uitvoering van 
drie punten van het oude collegeprogramma: 

• De effectuering van het bouwprogramma met 30% sociaal, 40% middel en 30% duur , in 
totaal meer dan 600 woningen 

• De modernisering van theater De Krocht 

• De beperking van de geluidhinder van het circuit voor de bewoners, 
en om drie nieuwe punten: 

• Verbetering van de bestuursstijl 

• Participatie van de inwoners, met name ook bij de inrichting van de openbare ruimte 

• Handhaving van he beleid inzake het sociale domein (wel bezuinigingen door scherpe 
inkoop maar geen botte kortingen 

 
Uiteraard zijn ook nog andere punten van belang, zoals duurzaamheid, het opvangen van de 
inkomensval door corona, en de aanpak van de armoede onder jongeren. Alles staat of valt 
volgens Maaike met de uitvoering. 



De PvdA heeft ermee ingestemd dat de partij geen wethouder levert.  
Voldoende is dat is zeker gesteld dat de partij bij alle zaken wordt betrokken. 
 
3. Gelegenheid tot het stellen van vragen 
Door nagenoeg alle aanwezige Zandvoortse leden zijn vragen gesteld over zeer verschillende 
onderdelen van het coalitieakkoord. Daarop heeft Maaike geantwoord. 
 
4. Vaststellen deelname aan de coalitie 
De Zandvoortse deelnemers aan de vergadering besluiten bij acclamatie tot deelname aan 
de coalitie. 
 
5. Rondvraag 
Willem de Vrind vraagt om meer PvdA-activiteit in Zandvoort.  
Erica Bastiaans wijst erop dat daarvoor wel enige Zandvoortse leden nodig zijn die daaraan 
vorm geven. Zij vermeldt dat een Zandvoorts bestuurslid na het vertrek van Marleen Sjerps 
nog steeds ontbreekt en roept de aanwezige Zandvoortse leden op ervoor te zorgen dat die 
plek wordt opgevuld. Juist zo’n bestuurslid kan, zoals in de andere gemeenten blijkt, als aan-
jager voor lokale activiteiten optreden. 
 
Annelies van Kooten biedt naar aanleiding van de opkomst van Sigrid Kaag in D66 aan om 
een groepje te hosten van leden die willen nadenken over een wijze om de ideeën van de 
PvdA op aansprekende wijze over het voetlicht te brengen. 
 
Maaike Koper brengt naar aanleiding van overleg tussen haar en Isabel Wisse (Haarlemse 
gemeenteraad) naar voren dat een nieuwe actie binnen afdeling op het gebied van het regi-
onale verkeers- en vervoersbeleid nodig is.  
Verder beaamt Maaike dat in Zandvoort de bescherming van monumenten de laatste jaren 
sterk onderbelicht is gebleven. Zij zal dat meenemen. 
 
6. Sluiting 
Erica sluit, na dankbetuiging aan Arco en het laten overhandigen van bloemen aan Arco en 
Maaike, de vergadering om 21:50 uur  
 
Emiel van den Berg, notulist 
26 juni 2020 

 
 


